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دنیا حیدری

ظرفیت های لوکس و دکوری
شگفتی را  می شد به وضوح در چهره رئیس کمیته پارالمپیک آسیا دید. 
شاید در باور او نمی گنجید که ورزش ایران در حوزه پارالمپیک چنین 
امکانات و ظرفیتی داشته باشد و حتی در برخی موارد شخصاً اقدام به 
تولید کرده باشد، به طوری که داوطلبانه حتی پیشنهاد سرمایه گذاری 

روی تولیدات داخلی ایران در حوزه پارالمپیک را مطرح کرد. 
تمجید ماجد راش��د از آنچه طی تنها دو روز از کلیت ورزش پارالمپیک 
ایران به چشم دیده بود، چیزی نیس��ت که بتوان منکر شد و بی تردید 
رئیس کمیته پارالمپیک آسیا تعریف های بس��یاری از این سفر خواهد 
داشت، به طوری که بارها و بارها در گفت وگوی صمیمانه ای که با اصحاب 
رسانه داشت به این مهم اشاره کرد که از امکانات و ظرفیت های ایران با 
رؤسای المپیک دیگر کشورها به گفت وگو خواهد نشست و آنها را ترغیب 
به همکاری با ایران خواهد کرد. تعریفی که بی هیچ تردیدی افتخارآفرین 
است، اما آیا امکانات فریبنده ای که طی این دو روز از ماجد راشد دل برد، 
سهم تمام ورزشکاران پارالمپیک ایران است یا تنها دکوری است برای 

عرضه آنچه ورزش ایران در این حوزه خاص دارد؟!
تمجید همواره دلنشین است، خصوصاً اگر از زبان غیر باشد، اما این تعریف ها 
نباید سرپوشی باشد بر واقعیتی که از چشم رئیس کمیته پارالمپیک آسیا 
دور ماند. این تمجید ها زمانی دلنش��ین تر می ش��ود که هر آنچه ماجد به 
تماشا نشست، سهم تک تک ورزش��کاران پارالمپیکی ایران باشد در مسیر 
آماده سازی جهت کسب موفقیت برای پرچم پرافتخار ایران. اما آیا این سهم 

آنطور که باید بین ورزشکاران پارالمپیکی توزیع شده است؟
 یافتن پاسخ این س��ؤال کارچندان سختی نیس��ت؛ از نظر گذراندن 
مصاحبه های ورزش��کاران پارالمپیکی و ش��رح تمرینات آماده سازی 
آنها طی س��ال های اخیر به ط��ور کامل پاس��خ این س��ؤال را خواهد 
داد. توصیف بانوی پاراتیران��دازی که از تمرین کردن در س��الن های 
غیراستاندارد و دشواری سفر به پایتخت برای حضور در اردوهای تیم 
ملی گلایه های بسیار داشت یا درددل های بانوی مدال آور پارادوومیدانی 
که از سختی های حضور در تمرین و امکانات فرسوده به زبان می آورد، 
نمونه ای از سهم اندک ورزشکاران این حوزه از امکانات و ظرفیت های 
قابل توجهی است که داریم، اما آنطور که باید توزیع و تقسیم نشده تا 

چیزی مثل کالاهای لوکس و دکوری باشد. 
تمام آنچه رئیس کمیته پارالمپیک آسیا از امکانات و ظرفیت ایران 
در این حوزه به چشم دیده عین واقعیت است و نمی توان آن را کتمان 
کرد، اما مسئله نحوه تقسیم این امکانات و سهم دهی به ورزشکارانی 
اس��ت که کیلومترها دورتر از پایتخت مش��غول آماده سازی جهت 
افتخارآفرینی برای کشورشان هستند و این امکانات لوکس را حتی 
به خواب هم نمی بینند. امکاناتی که بی ش��ک در صورت دستیابی 
به آن می تواند تأثیر ش��گرفی در آماده س��ازی آنه��ا جهت حضور 
در رقابت های مختلف بین المللی داش��ته باش��د. اتفاقی که انتظار 
می رود هرچه زودتر رخ دهد تا شاهد کسب نتایجی شگفت انگیز از 

ورزشکاران مستعد در حوزه پارالمپیک باشیم.

روز تربیت بدنی 

فریدون حسن
   گزارش  یک

فرصت مناسبی 
است تا چگونگی 
رشد و پیشرفت ورزش کشور مورد بررسی 
دقیق واقع شود. ورزشی که به عنوان یکی 
از اصلی تری�ن پایگاه ه�ا ب�رای جوان�ان و 
نوجوانان باید م�ورد توجه بیش�تر و بهتر 
مسئولان قرار گیرد. با این حال بی اطلاعی، 
مسامحه و باری به هر جهت بودن مسئولان 
ورزش باعث می ش�ود که نه تنها پیشرفتی 
حاصل نش�ود که حتی ش�اهد درجا زدن و 

عقبگرد ورزش هم باشیم.
دوشنبه عصر بود که حمید سجادی، وزیر ورزش 
به همین بهانه مقابل رسانه های گروهی ایستاد 
و از شرایط ورزش کش��ور و حضور یک ساله اش 
در وزارت  گف��ت. هرچند توق��ع می رفت وزیر 
ورزش با دستی پر مقابل پرس��ش ها قرار گیرد 
و پاسخ های مناس��بی به آنها بدهد، اما سجادی 
تقریباً حرفی برای گفتن نداش��ت، یا بی اطلاع 
بود یا اینکه موض��وع را به آین��ده موکول کرد. 
اینکه وزیر ورزش به درس��تی نمی داند در حوزه 
اختیاراتش چه می گذرد یا اینک��ه صرفاً وعده و 
وعید می دهد چیزی نیست که بتوان به سادگی 
از کنار آن گذشت. موضوعی که با آینده ورزش 
کشور سروکار دارد. بی اطلاعم، پیگیری می کنم، 
نمی دانم و در اختیار من نیست؛ تمام جملات و 
کلماتی بود که از وزیر ورزش شنیده شد، جملاتی 

که قطعاً به کار آینده ورزش نمی آید.

    
یک��ی از اصلی تری��ن دغدغه های ای��ن روزهای 
ورزش کشور اداره شدن برخی از فدراسیون ها با 
سرپرست است، موضوعی که خود سجادی بارها 
از آن انتقاد کرده و آن را زیبنده ورزش ندانس��ته 
است. با این وجود سجادی دوش��نبه با حمایت 
تمام از سرپرست های چند فدراسیون اعلام کرد: 
»مگر فقط ی��ک رئیس می تواند مقتدر باش��د.« 
بیان این جمله و حمایت تلویح��ی از ادامه روند 
فدراس��یون هایی که با سرپرست اداره می شوند، 
نش��ان از آن دارد که وزارت ورزش فعلًا قصدی 
برای سروسامان دادن به وضعیت این فدراسیون ها 
ندارد و باید منتظر ماند و دید که جناب وزیر چه 
زمانی به اهمیت برنامه ریزی برای ورزش، آن هم 
از سوی رئیس فدراسیون و نه سرپرستی که آینده 

کاریش مشخص نیست پی می برد.
    

در روزهای گذشته شاهد تغییرات در مدیریت 
باش��گاه اس��تقلال بودیم. تغییراتی که شایعه 
آن در خصوص رقیب همیش��گی آبی ها، یعنی 
پرسپولیس هم شنیده می شود. با این حال وزیر 
ورزش با اظهار بی اطلاعی از این روند و انداختن 
توپ به زمین هیئت مدیره  این دو باشگاه عملًا 
همه تقصیرها را متوجه آنه��ا کرد، در حالی که 
تمام احکام مسئولان دو باشگاه با امضای شخص 
وزیر نهایی می شود و بی اطلاعی ایشان از آنچه 
در هیئت مدیره دو باش��گاه می گذرد اصلًا در 

قامت یک وزیر خوب نیست.

    
وزیر ورزش عص��ر دوش��نبه در خصوص عدم 
صدور روادید از س��وی برخی کش��ور ها برای 
تیم ها و ورزش��کاران ایرانی هم صحبت کرد و 
قول پیگیری داد، اما در خصوص زیاده خواهی 
اس��ترالیایی ها برای حضور تیم ملی بسکتبال 
این کش��ور در ایران و درخواس��ت برای انجام 
بازی با ایران در زمین بی طرف اظهار بی اطلاعی 
کرد و قول داد موضوع را پیگیری کند. بدیهی 
است که چنین موضوع مهمی، آن هم با توجه به 
شرایط حساس تیم ملی بسکتبال در مسابقات 
انتخابی جهانی نباید م��ورد غفلت وزیر ورزش 
قرار گیرد. البته بی اطلاعی های جناب وزیر از 
اتفاقات ورزش کش��ور به همین جا ختم نشد 
و س��جادی در پاسخ به پرسش��ی در خصوص 
انصراف ایران از میزبانی جام ملت های آس��یا 
هم اظهار بی اطلاعی و اعلام ک��رد به پولادگر 

می گوید موضوع را پیگیری کند!
    

همکاری ایران با قطر در برگزاری جام جهانی از 
آن دست برنامه های پرسروصدای ورزش بود که 
از ابتدا هم مشخص بود به جایی نخواهد رسید. 
حمید س��جادی در این مورد اظهارنظر جالبی 
داش��ت و گفت: »ما باید از دو، سه سال قبل به 
این موض��وع وارد   می ش��دیم و کار می کردیم، 
اما من فقط 12 ماه است که آمده ام. البته جام 
جهانی آخرین رویدادی نیست که در کشورهای 
حوزه خلیج فارس برگزار می شود و ما باید برای 

مسابقات دیگر برنامه داشته باشیم.« جالب است 
که جناب وزیر از انصراف میزبانی ایران برای جام 
ملت ها بی خبر است، اما از حالا گوش تیز کرده 
که کدام کش��ور حاش��یه خلیج فارس میزبانی 

می گیرد تا به آن کشور کمک کند!
    

بحث پرداخت پاداش ها و سروس��امان دادن 
به اوضاع برخی رش��ته های ورزش��ی هم از 
دیگر مواردی بود که وزیر با دادن وعده های 
آنچنانی قول رفع و رجوع آنه��ا را داد. اینکه 
پاداش ه��ا را پرداخت می کنن��د، موضوعی 
تکراری است، همان وعده سرخرمن معروف 
که همچنان به قوت خود باقیست، اما تشکیل 
انجمن برای برخی رشته هایی که نه المپیکی 
هستند و نه در بازی های آسیایی جایی دارند 
و بعد هم قول تبدیل شدن آنها به فدراسیون 
از آن دس��ت اظهاراتی بود که تعجب همگان 
را برانگیخ��ت. وزی��ر ورزش در حالی چنین 
قول هایی داده که فدراسیون های مدال آور و 
پرافتخار ورزش کشور هم در سایه توجه صرف 
وزارت ورزش ب��ه فوتبال در ح��ال گذراندن 
روزها سختی هستند. فدراس��یون هایی که 
باید برای حضور در المپیک آماده شوند، اما 
اینقدر درگیر مشکلات مالی و تنگناهای آن 
هس��تند که نمی توانند درس��ت برنامه ریزی 
کنن��د. در چنین ش��رایطی ق��ول وزیر برای 
افزایش فدراسیون ها و انجمن ها چه توجیهی 

می تواند داشته باشد؟!
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نشست خبری رئیس کمیته پارالمپیک آسیا

 ماجد راشد : همه دنیا را
 به سمت ایران سوق می دهیم

مراس��م روز ملی پارالمپیک بهانه خوبی بود تا ماجد راش��د، رئیس کمیته 
پارالمپیک آسیا برای نخستین بار سفری به ایران داشته باشد. حضوری که 
به گفته او با اتفاقاتی به یادماندنی و تجربیات خوب همراه بود. رئیس کمیته 
پارالمپیک که در این سفر از نزدیک با امکانات و ظرفیت های ورزشی ایران 
برای توس��عه ورزش معلولان و جانبازان در منطقه آشنا شد، بعد از حضور 
در مراسم متنوعی که به مناسبت روز ملی پارالمپیک و با حضور قهرمانان 
ملی، ورزشکاران، مسئولان و استقبال خانواده ها برگزار شد، روز گذشته نیز 

دیداری با اصحاب رسانه داشت. 
رئیس کمیته پارالمپیک آسیا در نشستی که با اصحاب رسانه داشت، ضمن 
تمجید از امکان��ات و ظرفیت های ایران در ح��وزه پارالمپیک تأکید کرد که 
می توان داشته ها و تجربیات خود را با دنیا به اشتراک گذاشت که این مسئله 
باعث قوی تر شدن ورزش پارالمپیک می شود: »شعار ما در پارالمپیک این است 
که ما در کنار یکدیگر قوی هستیم. پس چرا وقتی ما به همان راهی می رویم که 
کشور همسایه می رود، مسیر را با یکدیگر طی نکنیم که در این مسیر با یاری 
رساندن به هم قوی تر شویم. ما در یکی از قاره های پهناور دنیا هستیم و یکی 
از چالش های ما همین گستردگی زبان و فرهنگ است. با این وجود باید افراد 
را به یکدیگر نزدیک کنیم و به اشتراک گذاشتن دانش و تجربیاتی که داریم 
راهی برای این ارتباط است. ایران می تواند به سایر NPC ها کمک کند. من به 
کشورهای متعدد سفر می کنم و این آمادگی را دارم که حمایت خود را نشان 
دهیم. ایران در کلاس بندی قوی است و می تواند تجربه خود را انتقال دهد. 
من این شانس را داشتم که از مکان های ورزشی ایران بازدید کنم. شما به آنچه 
دارید، افتخار کنید و ما به کاری که ش��ما می کنید افتخار می کنیم. داشتن 

تجهیزاتی که در ایران دیدم از نظر من کار بزرگی است.«
ماجد راشد همچنین در پاس��خ به س��ؤال خبرنگار »جوان« در خصوص 
اس��تفاد از محرک روحی - روانی که موفقی��ت پارالمپیکی ها در بین افراد 
جامعه به خصوص توانمندها یا آنها که از نیمه راه زندگی با مشکل معلولیت 
مواجه می شوند با تأکید به اینکه قهرمانان و مدال آوران پارالمپیکی امید به 
زندگی را در افراد توانمند چند برابر می کنند، گفت: »این یکی از مهم ترین 
دستاوردهای ورزش است، خصوصاً در زمینه ورزش معلولان. ورزش کمک 
می کند ما درهایی را برای مشارکت این افراد در جامعه باز کنیم. ما باید از 
ابزار ورزش استفاده کنیم تا در جامعه افراد دارای معلولیت را بیشتر مشارکت 
بدهیم. همچنین اشاره داشتن به نقش ورزش در آسیا و نقشی که می تواند در 
تغییر تفکر افراد و آگاهی بخشی و  ایجاد محیطی مناسب و سازگار برای افراد 
دارای معلولیت ایفا کند. زمانی که ما به بحث بازی ها یا روز ملی پارالمپیک 
نگاه می کنیم یکی از میراثی که از آن بج��ا می ماند، بحث تغییر تفکر افراد 
و مشارکت بیشتر افراد دارای معلولیت و خانواده های آنها در جامعه است. 
البته ما تمرکزمان فقط روی شهرهای بزرگ یا مراکز کشورها نیست. من 
به جاهای بسیار زیادی سفر کردم، به کشورهای کوچکی هم سفر داشتم، 
کشورهایی چون قرقیزس��تان و تاجیکس��تان. معتقدم باید از ابزار ورزش 
استفاده کنیم برای ایجاد تغییر در تفکر افراد و ایجاد هرچه بیشتر روحیه و 

انگیزه برای حضور افراد توانمند در ورزش.«
رئیس کمیته پارالمپیک با اش��اره به اینکه ایجاد فضای مناسب و توسعه 
زیرس��اخت های ورزش��ی برای قش��ر توانمند جامعه می تواند باعث رشد 
شخصیتی و تعالی افراد در ابعاد مختلف باشد، تأکید کرد که موفقیت های 
به دست آمده در ایران نتیجه حمایت های رهبر، دولت، مردم و رسانه ها از 
جنبش پارالمپیک است که جای تقدیر و تشکر دارد: »آنچه امروز در ایران 
شاهد هستیم، نشان از توجه ویژه به ورزش پارالمپیک است که باید بابت 
این توجه از رهبر، دولت، مردم و رسانه ها تشکر کرد که با حمایت های خود 
این چنین زمینه ساز موفقیت افراد توانمند شده اند و این توجه دلیل خوبی 

برای مشارکت سایر کشورها با ایران در این زمینه خاص است.«

تحقق رؤیای کودکی برای هر فوتبالیستی شیرین است، مخصوصاً اگر این 
شیوا  نوروزی

      چهره
رؤیا رسیدن به »توپ طلا« باشد. کریم بنزما مهم ترین جایزه سال فوتبال 
جهان را در سالن تاتر دوشاتله پاریس از زین الدین زیدان دریافت کرد تا او 
نیز یکی از اعضای باشگاه دارندگان توپ طلا محسوب شود. بنزما سال ها منتظر چنین شبی بود تا با 
کنار زدن همه رقبا بهترین فوتبالیست جهان لقب بگیرد. در شصت و ششمین دوره از این مراسم، مهاجم 
فرانسوی با لواندوفسکی، سادیو مانه و کوین دی بروینه رقابت می کرد. منتها عملکرد درخشان او در 
فصل2022 -2021 به قدری درخشان بود که پیروزی بنزما کاملًا قابل انتظار بود. درحالی که پس از 
16 سال این اولین باری بود که کریس رونالدو و لیونل مسی در جمع نامزدهای نهایی حضور نداشتند، 
سرمربی سابق رئال جایزه توپ طلا را به گلزن رئال اهدا کرد. بنزما نقش مؤثری در قهرمانی کهکشانی ها 
در لالیگا و لیگ قهرمانان داش��ت و در 46بازی 44 گل به ثمر رس��انده و 15 پاس گل داده است. این 
دوازدهمین  باری است که این جایزه به یک رئالی رس��یده و حالا کاپیتان این تیم رؤیای قهرمانی در 
جام جهانی را در سر دارد. مهاجم 34 ساله در صحبت هایش به این آرزو اشاره کرد: »همیشه توپ طلا 
را در ذهنم داشتم. این شرایط پس از 30سالگی تغییر کرد. به خودم گفتم که می توانم رهبر تیم باشم 
و در تیمی هستم که بهترین باشگاه دنیاست. فوتبال بازی کردن یکی از مهم ترین اتفاقات زندگی من 
است. این یک کار است، اما در کودکی هم همیشه این را در ذهنم داشتم که فوتبال بازی کنم و لذت 
ببرم. نتوانستم با فرانسه قهرمان جام جهانی شوم، این چیزی است که باید به آن برسم. این هدف بعدی 
من است. می خواهم به جام جهانی بروم و تمام تلاشم را برای قهرمانی به کار بگیرم.« برنده توپ طلا در 
حالی رؤیای قهرمانی در جام جهانی را دارد که آمار و ارقام علیه اوست. تمامی بازیکنانی که توپ طلا 

گرفتند در آن س��ال موفق به قهرمانی در جام جهانی نش��دند؛ 
مس��ی، اوون و رونالدینو از جمله این ستاره ها بودند و حتی 

کرایف، باجو و رونالدو که بعد از مراسم توپ طلا به فینال 
جام جهانی رس��یدند نیز در نهایت حسرت قهرمانی به 
دلش��ان ماند. ه��واداران بنزما در فرانس��ه س��ر از پا 
نمی ش��ناختند. مکرون، رئیس جمهور فرانس��ه پیام 
ویژه ای به این بازیکن داد و فلورینتو پرز رئیس باشگاه 

رئال نیز با افتخار از بنزما تعریف کرد. کارلو آنچلوتی 
هم به شاگردانش افتخار می کند: »هدایت 

کردن بهترین دروازه بان دنیا و برنده 
جایزه توپ طلا باع��ث افتخار من 
اس��ت.« در این مراسم همچنین 
گاوی هافبک 18 ساله بارسا جایزه 
کوپا )بهترین بازیکن جوان سال(، 
کورتوا سنگربان رئال جایزه لئو 
یاش��ین )بهتری��ن دروازه بان 
سال(، لواندوفسکی جایزه گرد 
مولر)بهترین مهاجم س��ال( و 
سادیو مانه مهاجم بایرن جایز 
ی  ها ر کا ( تس ا ک����ر س��و
بشردوستانه( را دریافت کردند.

تلاش استرالیا برای تحت  فشار قرار دادن فیبا

میزبانی حق بسکتبال ایران است

توپ طلا در بغل مهاجم مسلمان فرانسوی

من کریم بنزما هستم

کمتر از یک ماه دیگر تیم ملی بس��کتبال ایران باید دو بازی حس��اس در 
اشرف امین
      بازتاب

چارچوب رقابت های انتخابی جام جهان��ی 2023 برگزار کند، اما خبرها 
حاکی از آن است که استرالیا با بهانه تراشی از فیبا خواسته میزبانی را از تیم 
کشورمان بگیرد و رأی به برگزاری بازی در کشور ثالث بدهد. شرایط گروه F این رقابت ها به گونه ای 
است که صعود استرالیا به جام جهانی قطعی شده و گویا مسئولان فدراسیون این کشور ترجیح می دهند 
با پیش کشیدن مسائل غیرورزشی، فدراسیون جهانی را به گرفتن تصمیمی عجیب وادار کنند. البته 
این اولین  بار نیست که استرالیا از سفر به کشورمان سرباز زده، این تیم به همراه نیوزیلند در مسابقات 
قهرمانی جوانان آسیا )مردادماه( در تهران شرکت نکرد. طبق برنامه قرار است ایران – استرالیا، 23 آبان 
به مصاف هم بروند. جواد داوری، رئیس فدراسیون بسکتبال در گفت وگو با ایسنا به این مسئله واکنش 
نشان داد: »ملاک ما برای ارتباط و مکاتبه با فدراس��یون های جهانی و آسیایی، ایمیل آن فدراسیون 
است. تا این لحظه چیزی به صورت رسمی و مکتوب نزد فدراسیون ایران نیست. ضمن اینکه ما به هیچ 
عنوان چنین چیزی را قبول نمی کنیم. تا به این لحظه ما پیگیر روادید تیم چین بودیم و پیگیر روادید 
استرالیا هم هستیم. واقعیت این است که برای ما هم بد نبود به استرالیا نرویم، بعد از بازی سخت مقابل 
ژاپن یک مسیر طولانی را تا استرالیا رفتیم که کار راحتی نبود. تصمیماتی که فیبا می گیرد حداقل باید 
20 تا 25 روز مانده به ما اعلام شود و هنوز چیزی رس��ماً به ما اعلام نکرده اند. فیبا اجازه ورود مسائل 
سیاسی به ورزش را نمی دهد و این موضوع چندان مسئله جدی نیست. به هر حال ما حق میزبانی داریم؛ 
نمی شود این حق میزبانی را از دست بدهیم و به جد مخالف هستیم، هرچند چیزی رسمی به ما اعلام 
نکرده اند. چین هم کشوری بزرگ تر از استرالیاست و به نظرم مشکلات ویزایی و از این دست موارد بهانه 
است.« مصاف با چین )21 آبان( و استرالیا در آزادی برای بسکتبال ایران سرنوشت ساز است. سعید 
ارمغانی، سرمربی تیم ملی در گفت وگو با مهر با تأکید بر این مسئله اظهار داشت: »دیدارهای این پنجره 
که باید برابر چین و استرالیا برگزار شود، اهمیت زیادی برایمان دارد. اگر بتوانیم پیروز شویم و به امتیاز 
لازم دست پیدا کنیم قدم بزرگی در راه صعود به جام جهانی برداشته ایم. رقابت با چین و استرالیا سخت 
است، در مجموع کار تیم ملی ایران در پنجره پنجم انتخابی جام جهانی بسیار دشوار است. استرالیا و 
چین هر دو تیم های خوبی هستند که بازیکنان بزرگی در اختیار دارند. رقابت با آنها سخت است، اما 
هیچ چیزی غیرممکن نیست. با این نیت و هدف می رویم که مقابل این دو تیم پیروز شویم. برای رسیدن 

به این مهم هم باید تمرکز لازم را داشته باشیم.«
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مهرام بالاخره باخت
هفته ششم رقابت های لیگ برتر بسکتبال کشور جام سردار دل ها 
عصر دوشنبه در شهرهای مختلف برگزار شد. در جریان رقابت های 
این هفته مهرام بعد از پشت سر گذاشتن پنج هفته بدون شکست 
مقابل میزبان خود آویژه صنعت مشهد با نتیجه نزدیک 65 بر 64 
شکست خورد. شهرداری گرگان 85 بر 56 مقابل صنایع هرمزگان 
به برتری رسید. صنعت مس رفس��نجان 73 بر 59 مغلوب کاله 
مازندران شد. ذوب آهن در دیداری حساس که به وقت های اضافه 
کشید 79 بر 74 نبوغ اراک را برد. دو تیم در وقت قانونی بازی در 
امتیاز 66 مساوی بودند. در آخرین بازی هم رعد پدافند 77 بر 65 

مغلوب میهمان خود پالایش نفت آبادان شد.

مصاف بالانشینان در سیرجان
هفته پنجم مس��ابقات والیبال قهرمانی باشگاه های برتر مردان 
ایران امروز با هفت دیدار در شهرهای گرگان، سیرجان، رشت، 
مریوان، مش��هد، تهران و یزد پیگیری خواهد ش��د. در جریان 
بازی های امروز که تمام آنها از س��اعت 16 آغاز می ش��ود پاس 
گرگان با ایفاسرام اردکان روبه رو می ش��ود. در سیرجان فولاد 
سیرجان ایرانیان به مصاف پیکان تهران می رود، دیدار بالانشینان 
جدول مطمئناً حساسیت های خاص خود را دارد. هورسان رامسر 
از شهرداری گنبد پذیرایی می کند. راه یاب ملل مریوان در این 
شهر به مصاف شهرداری ارومیه می رود. نیان الکترونیک خراسان 
میزبان گیتی پسند اصفهان است. سایپا در تهران مقابل لبنیات 
هراز آمل قرار می گیرد و در نهایت ش��هداب ی��زد مدافع عنوان 

قهرمانی با مس رفسنجان روبه رو می شود.

آقای سجادی کجایی؟!

شمیم رضوان 

شیوا نوروزی

برنز تپانچه میکس جهان به ایران رسید

 فروغی: 
از مردم عذرخواهی می کنم

تلاش جواد فروغی و هانیه رستمیان یک مدال برنز دیگر برای کاروان 
تیراندازی ای��ران در رقابت های جهانی مصر به همراه داش��ت. این دو 
 ملی پوش کش��ورمان در ماده تپانچ��ه میکس برای کس��ب این مدال 
ارزش��مند جهانی با تیراندازان لیتوانی رقابت کردن��د و با برتری 16 بر 
14 مدال برنز را به گردن آویختند. مدال های طلا و نقره این ماده نیز به 
تیم اتریش و کره جنوبی تعلق گرفت. پیش از این هم تیم تپانچه مردان 
مدال نقره را از آن خود کرده بود، تیم تپانچه زنان نیز در عین شایستگی 
به مدال برنز رسید و آرمینا صادقیان هم در تفنگ سه وضعیت جوانان 

صاحب گردن آویز برنز شده بود. 
توزیع نخستین سهمیه های بازی های المپیک پاریس در قاهره  اهمیت 
این دوره از مسابقات جهانی را دوچندان کرده است، تا جایی که تیراندازان 
شناخته شده و مدعی برای کس��ب بهترین نتیجه و همچنین گرفتن 
س��همیه بازی های 2024 به میدان آمده اند. از این رو س��طح مسابقات 
بسیار بالاست و کار برای همه مدعیان سخت تر شده است. فروغی از جمله 
چهره های شناخته شده تیراندازی جهان در کاروان اعزامی حضور دارد، 
اما از نتایجش چندان راضی به نظر نمی رسد. قهرمان المپیک توکیو ضمن 
عذرخواهی بابت نتایجش در بخش انفرادی ابراز امیدواری کرد در آینده 
عملکرد بهتری را به نمایش بگذارد: »کسب مدال نقره تیمی و برنز میکس 
تیم را تبریک می گویم. در فینال تپانچه تیمی برابر چین قرار گرفتیم که 
رقیب سرس��ختی بود، به همین دلیل مدال ارزشمندی کسب کردیم. 
چین با تمام قدرت وارد این مسابقات شده و تا اینجا نیز مدال های طلای 
متعددی کسب کرده است. از کس��انی که در بخش انفرادی نتوانستم 
انتظاراتش��ان را برآورده کنم، عذرخواهی می کنم. ان شاءالله در میادین 

بعدی پاسخگوی بحقی برای آنها خواهم بود.«

بازگشت دختر ایران به وطن

قاب

الن�از رکابی با بازگش�ت به ای�ران مهر باطل�ی بر تمام 
سناریوهای نوشته شده شبکه های معاند ایران زد. دختر 
س�نگنورد ایران که می توانس�ت یک خوراک مناسب 
خبری برای برپا کردن آتش�ی دوباره برای رسانه های 
سعودی و صهیونیستی باش�د در راه بازگشت به ایران 
اینگونه نوش�ت: »ضمن عذرخواهی بابت نگرانی هایی 
که ایجاد کردم بای�د اعلام کنم طبق حساس�یت های 
موجود در جریان فینال مسابقات قهرمانی آسیا که در 
کره جنوبی برگزار ش�د به دلیل زمان بندی نامناسب و 
فراخوانی غیرقابل پیش بینی بنده برای صعود دیواره، 
سهواً پوشش�م دچار مشکل ش�د. در حال حاضر طبق 
زمان بن�دی از قبل تعیین  ش�ده به همراه تی�م در حال 
بازگشت به ایران هستم.« ایران سرافراز از فرزندانش با 
آغوش باز استقبال می کند، فرزندانی که برای سرافرازی 
و س�ربلندی نام و پرچم ایران از جان مایه می گذارند و 

قدمی عقب برنمی دارند. الناز به ایران خوش آمدی.


